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Protokół Nr LVI/11/2022 
z LVI Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2022 roku w 
Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 10:00. 

 
Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Kałużka Mirosław - Wiceprzewodniczący Rady  

3. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Durka Krzysztof,  

5. Golik Dorota,  

6. Jaruga Mirosław, 

7. Król Bogdan, 

8. Lubiszewski Sylwester, 

9. Mąkosa Leszek,  

10. Mielczarek Tomasz, 

11. Rudecki Robert,  

12. Sagan Tomasz,  

13. Subczyńska Alicja, 

14.  Szwedzki Józef 

 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Pan Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek  

2. Pani Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek 

W sesji uczestniczyli także sołtysi.  

 

Planowane tematy:               

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów:: 

a) z LII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1), 

b) z LIII Nadzwyczajnej Sesji rady Gminy i Miasta Szadek (druk 2), 

c) z LIV Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 3), 

d) z LV Nadzwyczajnej Sesji rady Gminy i Miasta Szadek (druk 4). 

4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta Szadek z działalności międzysesyjnej.  

5. Sprawy różne.  

6. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Szadek.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2022 – 2025 dla Gminy i Miasta Szadek. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych i schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta 

Szadek. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Szadku do wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu dodatku węglowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozszerzenia działalności  Publicznego Przedszkola w Szadku o oddziały 

zamiejscowe w Hamentowie, zlokalizowane pod adresem Hamentów 15, 98-240 Szadek.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2022-

2032.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022.   

15. Interpelacje i zapytania Radnych.   

16. Zamkniecie obrad LVI Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.   

 

Pkt 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady LVI Sesji VIII Kadencji Rady 

Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych oraz 

potwierdzono prawomocność obrad (w sesji nie uczestniczył Radny St. Bralczyk).    

Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie.  

Pkt 3. Przyjęcie protokołów: 

a) z LII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek 

Protokół w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie.  

b) z LIII Nadzwyczajnej Sesji rady Gminy i Miasta Szadek  

Protokół w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie.  

c) z LIV Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek  

Protokół w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie.  

d) z LV Nadzwyczajnej Sesji rady Gminy i Miasta Szadek 

Protokół w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta Szadek z działalności międzysesyjnej.  

     Pan Burmistrz rozpoczął sprawozdanie od informacji pożarów maszyn rolniczych w trakcie żniw. Łącznie było 

ok. 10 pożarów urządzeń rolniczych. Około 12 ha zboża spłonęło w tym roku. Dzięki szybkiej, interwencji jednostek 

osp udało się zapobiec większym stratom. Następnie Pan Burmistrz poinformował o zakończonych półkoloniach 

prowadzonych przez MGOK w Szadku, szkołę w Prusinowicach i Krokocicach. Złożył słowa podziękowania 

wszystkim zaangażowanym w półkolonie. Uczestniczyło w nich ok. 200 dzieci.  

     Włodarz gminy poinformował o zakończeniu inwestycji modernizacji ul. Bobownia. Zakończona została 

przebudowa drogi w Przatowie, dokończenie w zasadzie ok. 500 m. Wykonawca robót wniósł o waloryzację 

kontraktu. Niestety sprawa znalazła się w sadzie, ponieważ nie możemy zaakceptować tak dużej waloryzacji tego 

kontraktu. Umowa z wykonawca była podpisana przed rozpoczęciem wojny. Pan Burmistrz poinformował o 

przedłużających się pracach na ul. Prusinowskiej, Wilamowskiej. Wszystko spowodowane jest znaleziskiem 

jakiego dokonano podczas rozkopu. Około 800 czaszek wykopano do tej pory, plus kilka ton zmieszanych szczątek 

ludzkich. Cała sytuacja utrudnia dowóz dzieci do szkoły. Ponadto odkryto na wysokości biblioteki gdzie 

zaplanowane zostały miejsca parkingowe kilku podwalin starych budynków, wodociągu drewnianego, który szedł 

wzdłuż ul. Wilamowskiej, Prusinowskiej. Prawdopodobnie z okresu między  1200 - 1300 rokiem. Pan Burmistrz 

dodał, że wszystkie koszty związane z pracami archeologicznymi, badaniami, ponosi gmina. Również pochówek  

 będzie na koszt gminy. W najbliższych dniach będą informacje czy te prace będą dalej prowadzone, przedłużone 

w kierunku kościoła, ul. Szpitalnej.  
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     Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina jest na finiszu ogłaszania przetargu na drogi w ramach Polskiego Ładu. 

pozostaje mieć nadzieję, że znajdzie się wykonawca, wykonawcy na to drogi, że ceny będą akceptowalne. Nie da 

się ukryć, że w chwili obecnej ceny są na wysokim poziomie, dużo wyższym niż w latach ubiegłych, 100% tego, 

co było. Ze względu na nośniki energii, ze względu na koszty mas asfaltowych, pochodnych ropy. Ceny energii 

tez idą w górę. Jako gmina płacimy na poziomie 1,50 zł netto za kilowatogodzinę. Gospodarstwa domowe płacą 

na poziomie trzydziestu kilku, 50 gr. W gm. Zduńska Wola przetarg wyszedł o 300% więcej za energię. Jest to 

pochodna wojny, również innych  czynników. Pan Burmistrz poinformował, że ośrodek opieki przyjmuje wnioski o 

dodatek węglowy. Trzeba jednak zaznaczyć, że przepisy będą zmieniane, dopłaty będą przyznawane na 1 piec, 

jedno gospodarstwo. W najbliższym czasie będzie nowelizacja tej ustawy, zapisy zostaną  doprecyzowane.  

    Pan Burmistrz objaśnił, że podano wariant inwestorski przebiegu kolei,  Łódź Sieradz, dalej Wrocław. Nadal jest 

to jeden z 3 wariantów. Spotkanie ze spółką budująca kolej zaplanowane jest po 20 września w szkole w Szadku.                  

W tych miejscowościach przez, które kolej przechodzi będziemy chcieli zorganizować spotkania informacyjne.  

W dalszej części sprawozdania Pan Burmistrz wspomniał o rozpoczęciu inwestycji łączącej Krokocice z  Lichawą. 

Wykonawca na zakończenie prac ma termin do końca października. Droga miała być remontowana 2 lata temu.  

     Pan Burmistrz przekazał informacje o podpisaniu umowy na wykonanie w ramach polskiego ładu dobudowy 

zupełnie nowego modułu na oczyszczalni. Liczymy, że do końca roku przyszłego prace będą wykonane, zgodnie 

z harmonogramem. Duża inwestycja ok.  10 mln zł. Udało się nam zmieścić w kosztorysowych planach. Na finiszu 

jest ukończenie ogrodzenia przy szkole. Trwają prace na boisku, zostały zamontowane bramki, płyta boiska, po 

zastosowaniu  środków ochrony roślin, odzywek wygląda prawidłowo. Trawa jest koszona regularnie.  

    Pan Burmistrz podziękował wszystkim kołom gospodyń, stowarzyszeniom za reprezentowanie gminy podczas 

dożynek wojewódzkich, wystawy regionalnej, bitwie regionów. Włodarz gminy zaprosił zebranych na dożynki 

parafialno-gminne 4 września. Następnie odnosząc się do planów inwestycyjnych, objaśnił, że zadań na rok 

bieżący jest wpisane 46. Jedne mniejsze, drugie większe. W chwili obecnej realizowana inwestycja przełączenia 

odbiorców indywidualnych do nowej sieci wodociągowej na ul. Sadowej. Jednocześnie Pan Burmistrz zwrócił się 

z prośbą o zgłaszanie uszkodzeń, awarii sieci, jeżeli takowe się pojawią, w sytuacji gdy ktoś zauważy. Czasem 

podczas prac polowych przez przypadek dojdzie do uszkodzenia sieci. Warto wówczas zgłosić to, koszty naprawy 

można pokryć wtedy z oc. A jeśli jest uszkodzone nikt nie zgłosi, to woda z sieci ucieka, i tak naprawę płacą za to 

wszyscy mieszkańcy. Przypadek uszkodzenia sieci, wyrwanie hydrantu prawdopodobnie kombajnem mieliśmy na 

Prusinowicach. Woda uciekała, nie można było zlokalizować gdzie.  

 

     Radny p. T. Mielczarek zapytał, czy asfalt znajdujący się na stadionie nie został zerwany lecz przykryty warstwa 

ziemi, co z gnijącą trawą, która zalega na stadionie? Ponadto radny zapytał o sprawę uszkodzenia sieci na 

Prusinowicach, kto będzie płacił za naprawę tego.  

    Pan Burmistrz objaśnił, że sprawa została zgłoszona do organów ścigania. Za naprawę zapłacimy wszyscy, 

zakład musi to pokryć ze środków własnych. Wyrwany jest kawał hydrantu, plus część wodociągu, która musi być 

wymieniona, zabezpieczona. Nie mamy wiedzy kto to zrobił. Jeśli chodzi o stadion, na bocznej płycie był kiedyś 

asfalt, to było zasypane. Nasypaliśmy na to dodatkową warstwę ziemi. Liczymy , że to ładnie się zawiąże, będzie 

to boisko takie boczne dla dzieciaków. Trawa cała będzie zabrana, na pewno nie będzie to na boisku zalegało.  

    Radny p. E. Sadza podziękował Radzie, Panu Burmistrzowi za realizację/ modernizację długo oczekiwanej ul. 

Bobownia. Wracając do sprawy prac archeologicznych, zapytał ile dotychczas gminę kosztuje to przedsięwzięcie.  

    Pan Burmistrz wyjaśnił, że pierwszy szacunek, bez kosztów pochówku to jest ok. 180 tys. Nie znamy kosztu 

pochówku. Tu też jest p[przewidziana specjalna procedura. Przepisy są bezwzględne. Jeśli nie zgłosi się takich 

prac, to są zarzuty karne za bezczeszczenie szczątek ludzkich. Pan Burmistrz poinformował, że Radny p. Sadza 

sam sfinansował za budowę wjazdu do swojej nieruchomości. Tak się złożyło, że ta część, która była w pasie 
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drogowym gminnym została zrobiona w ramach projektu. Natomiast resztę Radny samodzielnie dopłacił, 

wykonawcy.  

Pkt 5. Sprawy różne.  

    Przewodnicząca Rady poinformowała, że z inicjatywy byłej dyrektor szkoły w Szadku p. Pawlak, został 

odnowiony nagrobek szanowanego obywatela Szadku p. dr. Lipińskiego. Pani Pawlak pozyskała pieniądze z BS 

Szadek, oraz z Towarzystwa Szadkowskiego. Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że od września 

na sesje będą zapraszani nasi radni powiatowych. Przewodnicząca przekazała informacje, ze w związku ze 

zmianami dyrektorów w szkole w Szadku oraz Prusinowicach, zwróciła się z prośbą do Radnej Golik o 

zorganizowanie przez komisję oświaty w miesiącu wrześniu objazdu placówek.  

    Sekretarz Gminy i Miasta Szadek p. Mysur poinformowała, że ogłoszony został konkurs na detektora szkoły w 

Szadku oraz w Prusinowicach. Do konkursu nie przystąpił żaden kandydat, dlatego skorzystano z przepisu, który 

pozwalał na zatrudnienie takiej osoby po zatwierdzeniu przez organ nadzoru pedagogicznego. Organ prowadzący 

wskazał p. A. Mielczarek (SP Szadek), p. A. Retman- Stańczyk (SP Prusinowice). Kuratorium Oświaty w Lodzi 

wyraziło pozytywne opinie w zakresie obu kandydatur. Panie od 1 września zostały powołane na dyrektorów.  

Przewodnicząca Rady zapytała Pana burmistrza o biogazownie w Prusinowicach, etap realizacji.  

     Pan Burmistrz zaznaczył, że ma nadzieję, ze biogazownia powstanie. Dodał, że gdyby każda gmina w Polsce 

miała małą biogazownię rolniczą, opartą na kukurydzy, na kiszonkach różnego rodzaju, to byłoby minimum  

20% zapotrzebowania na gaz lokalnie zgromadzone. Jeszcze w listopadzie 2010 cena za MWh wynosiła niecałe 

30 USD, dziś to koszt ponad 300 USD. Widzimy co się dzieje, nie ma produkcji nawozów, grozi nam załamanie 

produkcji mleczarskiej, wędliniarskiej. Biogaz rolniczy jest najtańszym bo lokalnie wyprodukowanym gazem. Warto 

by takie biogazownie powstawały.  

 

    Radny M. Jaruga na prośbę mieszkańców Reduchowa przypomniał o oczyszczaniu rowu z kierunku Mogilna, 

przy drodze powiatowej z Boczek, do Zamłynia - miał być podobno czyszczony.  

    Pan Burmistrz wyjaśnił, że zna sprawę. Tak naprawdę zalewa drogę powiatową, lecz ten nic nie robi by udrożnić 

te rury, które idą pod drogą.  Pan Burmistrz wspomniał dodatkowo, że w Reduchowie nikt  w Reduchowie nie płaci 

na spółkę wodną. Spółka wodna chyba tego rowu nie wpisała do planu oczyszczenia. Ale jest to do sprawdzenia. 

W tym roku spółka kilka rowów oczyszczała. Tam w Reduchowie zerwała się chyba jedna z tych betonowych rur. 

Powiat wie o tym.  

    Radna A. Subczyńska zwróciła się z prośbą o umieszczenie znaku tonażowego na drodze gminnej w Jamnie. 

By ciężkie samochody ciężarowe jeździły drogą powiatową przez Prusinowice.  

    Radny T. Mielczarek zwrócił się z prośbą o wcześniejsze przekazanie założeń do budżetu na przyszły rok, które  

pewnie już są tworzone. Może pojawią się jakieś pomysły, które można byłoby zawrzeć w projekcie. Radni 

otrzymują gotowy projekt w zasadzie możliwość zgłoszenia jakiś sugestii, zmian praktycznie zostaje 

zminimalizowania do zera. Stąd prośba, by pół/miesiąc wcześniej, takie założenia przekazać. Podobnie z 

projektem uchwał podatkowych. Następnie Rany poruszył temat kontroli przeprowadzonej przez komisję rewizyjną 

w zakresie funduszu sołeckiego. Zdaniem Radnego była zrobiona nieprawidłowo. Radny podał, że 20 czerwca 

zwrócił się do Przewodniczącej Rady z pismem o przedstawienie opinii pranej dotyczącej prawidłowości zwołania 

owego posiedzenia kontrolnego. Radny zaznaczył, że minęło 2,5 miesiąca, nie otrzymał żadnej odpowiedzi.  

 

    Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że zaraz jak otrzymała pismo, skierowała je d mecenasa. A opinia wpłynęła 

niedawno. Zostanie Radnemu przekazana.  

    Radny T. Mielczarek zwrócił uwagę, że pół roku zgłasza fakt nieobecności na sesjach radcy prawnego. Radcy 

nadal nie ma. Pan Radny następnie skierował zapytanie do przewodniczego komisji rewizyjnej p. Króla odnośnie 

protokołu z przebiegu posiedzenia komisji. Powinny być dwa protokoły niezależne. Radny p. Mielczarek wyjaśnił 

także dlaczego nie było go na posiedzeniu komisji. Wynikało to z tego, że nie dostał żadnego dokumentu, na 
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podstawie którego mógłby zostać zwolniony z pracy na czas posiedzenia. Nie było podstaw dla pracodawcy by 

zwolnić pracownika. Co do protokołu pokontrolnego nie ma w nim wykazu dokumentów, które członkowie komisji 

mieli do wglądu, na których pracowali. Podobno było ich tak dużo,  że nie można było ich dostarczyć wcześniej. 

Radny zapytał czy w tych dokumentach były uchwały zatwierdzające zmiany w przedsięwzięciach sołeckich? 

Kolejna kwestia poruszona przez Pana radnego dotyczyła modernizacji rehabilitacji, przedsięwzięcia polegającego 

na rozbudowie i modernizacji. Jak zaznaczył Radny, wyobrażał sobie, że skoro nie ma rozbudowy, to wszystkie 

pieniążki będą przeznaczone na modernizację wyposażenia rehabilitacji. A jak widać, na to nie poszło w ogóle nic. 

Stąd w ogóle idea tej kontroli, bo niektórzy sołtysi  kompletnie nie wiedzieli na co poszły środki, które przeznaczyli 

na modernizację rehabilitacji. Czy sołtysi byli informowani, że przeznczone zostaną na parking?  Zdaniem 

Radnego parking przy ZOZ w Szadku powinien być zadaniem własnym gminy, natomiast pieniądze społeczne 

powinny być przeznaczone na zakup nowoczesnego sprzętu. To, że komisja stwierdziła, że wydane pieniądze 

zgadzają się co do grosza, to nie ma żadnych wątpliwości. Są wątpliwości co do celowości wydania. Ponadto 

powinna być zmiana przedsięwzięcia na budowę parkingu. Ponadto w protokole zawarte jest, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa w trakcie kontroli nie stwierdziła nieprawidłowości. Radny poprosił wobec tego o dokument,, w 

którym RIO tak stwierdziła. Jak zaznaczył Radny, na stronie RIO przejrzał wszystkie protokoły kontroli za 2021, 

2022, i nic takiego nie znalazł.  

    Przewodnicząca Rady zwracając się do Radnego T. Mielczarka, zaznaczyła, ze nawet jeśli środki funduszu 

sołeckiego zostały przeznaczone na parking przy ośrodku zdrowia to jest to i tak z przeznaczeniem dla 

mieszkańców, ułatwienia im dostępu.  

     Pan Burmistrz odnosząc się do wyżej poruszonej kwestii parkingu zaznaczył, że kilkukrotnie wyjaśniał, że  

ze względu na kolejne postępowanie spadkowe sąsiadów (SPZOZ), gdzie nie można ustalić strony postępowania 

( w dokumenty komisja rewizyjna miała wgląd) – trzeba było zgodnie z prawem zawiesić postępowanie dotyczące 

rozbudowy samego budynku. Nie można było zrealizować rozbudowy więc te środki, przeznaczone na rozbudowę, 

a które starczyły by może na same fundamenty lub zakup materiału – zostały przeznaczone na parking przy 

ośrodku zdrowia, co tez związane jest z rozbudowa ośrodka. Dyrekcja SPZOZ wskazała, ze brakuje porządnego 

parkingu. Tak by ludzie mogli normalnie podjechać, także na rehabilitację. Zapadła decyzja o parkingu, który 

naprawdę spełnia swoje zadanie. Trzeba było działać, a nie zastanawiać się na to, a może na to. Budowa parkingu 

to też rozbudowa SPZOZ. Pan Burmistrz poinformował, o wpisaniu budowy zupełnie nowego ośrodka, rehabilitacji  

w zupełnie nowym miejscu - do projektu MOF-u. Wstępne szacunki budowy nowego ośrodka wraz z pomocą  

społeczną ok. 7 mln zł. Inwestycja dofinansowywana ze środków europejskich. Z miejscami parkingowymi z 

wyposażeniem ok. 1000 m² zgodnie z wymogi sanitarnymi. Będziemy robili wszystko, by zakontraktować taką 

budowę w ramach nowego okresu programowania środków europejskich.  

    W zakresie założeń do budżetu, włodarz gminy wyjaśnił, że można je przedstawiać wtedy, kiedy minister 

finansów przekaże nam wysokość subwencji na rok następny. Są to różne terminy, wszystkie samorządy, 

otrzymują w ciągu 1 dnia informacje. Dopiero po tym, wiemy czym dysponujemy jeśli chodzi o środki z PIT czy 

subwencji. Pod to układa się tak naprawdę projekt budżetu. Po otwarciu przetargu na drogi, będziemy mieć 

dylemat, skąd dołożyć brakujące środki. Bo ceny rynkowe są coraz wyższe. W drogi warto zainwestować,  

dostaliśmy dofinansowanie, ale obawiamy się, patrząc na przetargi, że trzeba będzie dołożyć środków. Pytanie z 

czego zrezygnować, by te środki znaleźć. Jak dodał Pan Burmistrz poprosi wówczas Radnych i wyrażenie swoich 

opinii, co zrobić. Patrząc co się dzieje obecnie, na rosnące koszty funkcjonowania przedsiębiorstw, gospodarstw 

aż strach myśleć co czeka nas w roku przyszłym. Dziś duże zakłady wstrzymują produkcję, koncerny rezygnują z 

produkcji. Nie jest to normalna sytuacja. Jak gmina dostanie od ministra finansów założenia do budżetu na przyszły 

rok, będzie po przetargach, to może zostanie zorganizowane spotkanie by wspólnie ustalić co robimy w jakiej 

kolejności.  



6 
 

    Radny p. R. Rudecki  zwrócił się z prośbą mieszkańców osiedla bloków o wywiezienie przy pomocy ZGK śmieci 

wielkogabarytowych, znajdujących się przy śmietniku. Zagościły tam szczury. Poprosił też o wykoszenie pasa 

zieleni, przy kolektorze przy ulicy Wilanowskiej od parkingu.    

     Radny p. Mielczarek podkreślił, że takie spotkanie jak najbardziej jest wskazane. Jeżeli chodzi o założenia do 

budżetu na przyszły rok to chodzi głownie o sprawy inwestycyjne. Na zakończenie Radny podkreślił, ze gdyby nie 

było. Niestety formalnie został z tej komisji wykluczony, nie miał możliwości uczestnictwa. Pomimo że był 

inicjatorem tej kontroli. Chodzi po prostu o wyjaśnienie, by wszyscy wiedzieli, o co chodzi. To właśnie komisja 

napisała w swoim protokole, że  pieniądze zostały przeznaczone na parking. Lecz wcześniej nikt nie wiedział z 

jakich środków został parking wykonany.  Być może będzie to jakaś lekcja na przyszłość, jak pewne rzeczy trzeba 

załatwiać. 

Ogłoszona została przerwa w obradach sesji.  

Po wznowieniu obrad sesji, Pan Burmistrz przekazał informację, że spotkanie dot. kolei dużych prędkości odbędzie 

się 23 września o godz. 18:00, sala sportowa w szkole podstawowej w Szadku.  

Pkt 6. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Szadek.  

Przewodnicząca Rady odczytała protokół z przeprowadzonej przez Komisję rewizyjną w dniu 16.05.2022 r. kontroli 

wykonania funduszu sołeckiego za rok 2020.  

 

Pan Burmistrz odnosząc się do tematu funduszu sołeckiego poinformował, że nie dotarły do niego żadne sygnały 

od sołtysów, poddające jakiejkolwiek wątpliwość realizację funduszu sołeckiego.   

 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad protokołem. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 1 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2022 – 2025 

dla Gminy i Miasta Szadek.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt  8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych i schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

Wobec projektu uchwały nie zgłoszono zapytań. Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania 

nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki glosowania:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

i Miasta Szadek. 
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Wobec projektu uchwały nie zgłoszono zapytań. Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania 

nad projektem uchwały. Przedstawiła wyniki glosowania:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szadku do wydawania decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu dodatku węglowego. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozszerzenia działalności  Publicznego Przedszkola w 

Szadku o oddziały zamiejscowe w Hamentowie, zlokalizowane pod adresem Hamentów 15, 98-240 Szadek.  

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały, przedstawiła jego wyniki:  

- za udzieleniem: 14 

- przeciw udzieleniu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na 

lata 2022-2032.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2022.   

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

 

15. Interpelacje i zapytania Radnych.   
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Radny p. Mielczarek zapytał kiedy mieszkańcy Szadku, mieszkańcy osiedla otrzymają kosze na odpady, ponieważ 

2 lata temu Pan Burmistrz obiecał , że mieszkańcy Ci też będą mieć kosze.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli uda się wygospodarować oszczędności w ramach gospodarki śmieciowej, to 

zostanie kupionych tyle koszy, na ile pozwolą środki w ramach tego obszaru działania.  

 

Pkt 16. Zamkniecie obrad LVI Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.   

       Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  LVI Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 
 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 

 

 


